

Title (en)
Marking plate for a pallet container

Title (de)
Beschriftungstafel für Palettenbehälter

Title (fr)
Plaque de marquage pour conteneur-palette

Publication
EP 0773174 A1 19970514 (DE)

Application
EP 96115341 A 19960925

Priority
DE 19537490 A 19951010

Abstract (en)
[origin: US5787623A] Lettering plate (10) which is to be attached to the outside of a lattice jacket of a pallet container has a lower support edge (14) which is flanged or bevelled to the outside. The lower support edge abuts horizontal lattice rod (8) and reaches behind it. Two side edges (15, 16) of the lettering plate are flanged to the outside for resting on two vertical lattice rods (9). Openings (18) are provided in center section (17) of two side edges (15, 16) to hold horizontal lattice rod (8). The lettering plate (10) also has an upper edge (19) which is made as a clawed edge and which in the mounted state fits behind horizontal lattice rod (8) thereby resiliently bracing plate (10) against horizontal lattice rod (8). The horizontal lattice rod abuts the back of the plate in a middle plate section. The lower and upper edge (14, 15) have, depending on the size of lettering plate (10) and the grid division of the lattice jacket, one or more openings for holding one or more vertical lattice rods (9). The plate (10) can be equipped with a seal of originality.

Abstract (de)
Die an der Außenseite des Gittermantels eines Palettenbehälters zu befestigende Beschriftungstafel (10) weist einen unteren, nach außen abgekanteten oder umgebördelten Abstützrand (14) auf, der an einem waagrechten Gitterstab (8) anliegt und diesen hintergreift, sowie zwei nach außen umgebördelte Seitenränder (15, 16) zur Auflage auf zwei senkrechten Gitterstäben (9), wobei im mittleren Abschnitt (17) der beiden Seitenränder (15, 16) Öffnungen (18) zur Aufnahme eines waagrechten Gitterstabes (8) angeordnet sind. Die Beschriftungstafel (10) besitzt ferner einen als Krallrand ausgebildeten oberen Rand (19), der im montierten Zustand der Beschriftungstafel (10) einen waagrechten Gitterstab (8) unter elastischer Verspannung der Tafel (10) gegen den im mittleren Tafelabschnitt an deren Unterseite anliegenden, waagrechten Gitterstab (8) hintergreift, wobei der untere und der obere Rand (14, 19) in Abhängigkeit von der Größe der Beschriftungstafel (10) und der Rasterteilung des Gittermantels eine oder mehrere Öffnungen zur Aufnahme eines oder mehrerer senkrechter Gitterstäbe (9) aufweist. Die Beschriftungstafel (10) kann mit einer Originalitätssicherung ausgestattet werden. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 77/06

IPC 8 full level

B65D 77/04 (2006.01); **B65D 77/06** (2006.01); **G09F 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 77/0466 (2013.01 - EP US); **G09F 7/18** (2013.01 - EP US); **B65D 2203/00** (2013.01 - EP US); **G09F 2007/1804** (2013.01 - EP US);
G09F 2007/1813 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [YA] GB 2277188 A 19941019 - STOLZMAN MICHAEL DAVID [US]
- [DY] DE 3839647 A1 19900531 - SCHUETZ WERKE GMBH CO KG [DE]
- [PA] WO 9619397 A1 19960627 - LEER KONINKLIJKE EMBALLAGE [NL], et al
- [PA] DE 4425630 A1 19951019 - SCHUETZ WERKE GMBH CO KG [DE]
- [A] DE 8527316 U1 19930429

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

US 5787623 A 19980804; AT E178864 T1 19990415; CA 2187483 A1 19970411; DE 19537490 C1 19970213; DE 59601651 D1 19990520;
DK 0773174 T3 19991025; EP 0773174 A1 19970514; EP 0773174 B1 19990414; ES 2129916 T3 19990616; MX PA96004654 A 20050304

DOCDB simple family (application)

US 72491796 A 19961002; AT 96115341 T 19960925; CA 2187483 A 19961009; DE 19537490 A 19951010; DE 59601651 T 19960925;
DK 96115341 T 19960925; EP 96115341 A 19960925; ES 96115341 T 19960925; MX 9604654 A 19961008